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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Hende Csaba miniszterhez, mint a
Honvédelmi Minisztériumot vezet ő kormánytaghoz

„Hány HÉF ülés került megtartásra az Orbán-kormány megalakulását követően?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Önök kormányának gyakran hangoztatott kifejezése a nemzeti együttm űködés. Bízom
benne, hogy a nemzeti együttműködés rendszerét Önök a szakszervezetekkel való
együttműködésben, kapcsolatokban is megvalósítják. Feltételezem, hogy a nemzeti
együttműködés rendszerében a Honvédségi Érdekegyeztető Fórum is folyamatosan ülésezett a
Kormány megalakulása után, hogy a katonák, a honvédségi közalkalmazottak ,
kormánytisztviselők érdekei ne szenvedjenek csorbát .

Kérem tájékoztasson arról, hogy a Honvédségi Érdekegyeztető Fórum összesen hány ülést
tartott az Orbán-kormány megalakulását követően, melyek voltak az ülések napirendi pontjai ,
és milyen döntések születtek az egyeztetéseken .

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . december 15.
Tisztelettel :
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